
Dz-05.0021.33.2021    

Protokół nr 33/2021 

z obrad XXXIII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza (VIII kadencja 2018-2023) z dnia 

25 lutego 2021 r.  w godz. 18.10 – 20.05,w siedzibie Rady i Zarządu Dzielnicy V 

Krowodrza przy ul. Kazimierza Wielkiego 112/2, w trybie stacjonarno – zdalnym 

 

 Ad 1. Otwarcie sesji. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza Pan Maciej 

Żmuda przywitał obecnych 15 członków Rady (Lista obecności – zał. nr 1 niniejszego 

protokołu), otwierając obrady XXXIII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

 

Ad 2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o zwołaniu sesji oraz projekt porządku obrad 

wraz z projektami uchwał zostały przesłane Radnym (zał. nr 2).  

 

Projekt porządku obrad obejmował: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie uchwały w sprawie poprawy bezpieczeństwa komunikacyjnego dla 

mieszkańców w zakresie dojazdu do Ogrodu Zoologicznego i Lasu Wolskiego poprzez 

uruchomienie linii autobusowej z pętli „Nowy Kleparz” (Projekt Komisji 

Praworządności i Bezpieczeństwa) 

4. Przyjęcie uchwały w sprawie poprawy bezpieczeństwa komunikacyjnego dla 

mieszkańców poprzez uruchomienie linii autobusowej ul. Łokietka pomiędzy ul. 

Wrocławską a J. Wybickiego z wyznaczeniem przystanków pomiędzy ul. Poznańską – 

Składową a ul. Oboźną (Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa) 

5. Sprawy bieżące. 

6. Oświadczenia i komunikaty. 

7. Zakończenie sesji.  

 

Prowadzący poinformował, że wpłynęły dodatkowe projekty uchwał, które nie zostały złożone 

na 8 dni przed sesją i nie zostały niezwłocznie zamieszczone na stronie internetowej Dzielnicy 

oraz na tablicy ogłoszeń Dzielnicy, dlatego istnieje koniczność wprowadzenia projektów 

uchwał do porządku obrad. 

 

1/ Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 (Projekt Zarządu) 
 

Za przyjęciem wniosku oddano 15 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:0 głosów;  

1 osoba nie brała udziału w głosowaniu; w obecności 16 Członków Rady.  

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

 

Do obrad dołączył Członek Rady, obecnych 17 osób. 

 

2/ Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie wskazania przedstawiciela Rady 

Dzielnicy V Krowodrza do składu Rady Budżetu Obywatelskiego Miasta Krakowa (Projekt 

Zarządu) 

Za przyjęciem wniosku oddano 16 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:0 głosów;  

1 osoba nie brała udziału w głosowaniu; w obecności 17 Członków Rady.  

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 
 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 



3. Przyjęcie uchwały w sprawie poprawy bezpieczeństwa komunikacyjnego dla 

mieszkańców w zakresie dojazdu do Ogrodu Zoologicznego i Lasu Wolskiego poprzez 

uruchomienie linii autobusowej z pętli „Nowy Kleparz” (Projekt Komisji 

Praworządności i Bezpieczeństwa) 

4. Przyjęcie uchwały w sprawie poprawy bezpieczeństwa komunikacyjnego dla 

mieszkańców poprzez uruchomienie linii autobusowej ul. Łokietka pomiędzy ul. 

Wrocławską a J. Wybickiego z wyznaczeniem przystanków pomiędzy ul. Poznańską – 

Składową a ul. Oboźną (Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa) 

5. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 (Projekt Zarządu) 

6. Przyjęcie uchwały w sprawie wskazania przedstawiciela Rady Dzielnicy V Krowodrza 

do składu Rady Budżetu Obywatelskiego Miasta Krakowa (Projekt Zarządu) 

7. Sprawy bieżące. 

8. Oświadczenia i komunikaty. 

9. Zakończenie sesji.  

 

Ad 3. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie poprawy bezpieczeństwa komunikacyjnego dla 

mieszkańców w zakresie dojazdu do Ogrodu Zoologicznego i Lasu Wolskiego poprzez 

uruchomienie linii autobusowej z pętli „Nowy Kleparz” (Projekt Komisji Praworządności  

i Bezpieczeństwa) 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa  

p. Tomasz Friediger 

 

Głos zabrali: p. Paweł Potoczek, Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, p. Tomasz Friediger, 

p. Mariusz Bembenek 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 12 głosów; przeciw: 1 głos; wstrzymujące:4 głosy;  

w obecności 17 Członków Rady;  

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr 

XXXIII/227/2021 w sprawie poprawy bezpieczeństwa komunikacyjnego dla mieszkańców 

w zakresie dojazdu do Ogrodu Zoologicznego i Lasu Wolskiego poprzez uruchomienie 

linii autobusowej z pętli „Nowy Kleparz” – zał. nr 3. 

 

 

Ad 4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie poprawy bezpieczeństwa komunikacyjnego dla 

mieszkańców poprzez uruchomienie linii autobusowej ul. Łokietka pomiędzy ul. Wrocławską 

a J. Wybickiego z wyznaczeniem przystanków pomiędzy ul. Poznańską – Składową a ul. 

Oboźną (Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa) 

  

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa  

p. Tomasz Friediger, który odczytał również autopoprawkę Komisji do projektu. 

 

Głos zabrali: p. Mariusz Bembenek, p. Paweł Potoczek, p. Agnieszka Wantuch, 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, p. Marzena Kopeć, p. Tomasz Friediger, który złożył 

i odczytał poprawkę, p. Marta Wodyńska, p. Marta Burzyńska, która złożyła i odczytała 

poprawkę do projektu 

Prowadzący obrady poddał poprawkę p. Tomasza Friedigera pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem poprawki oddano 16 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące: 0 głosów;  

1 osoba nie brała udziału w głosowaniu;  w obecności 17 Członków Rady;  

 

Prowadzący obrady poddał poprawkę p. Marty Burzyńskiej pod głosowanie. 



Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem poprawki oddano 16 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące: 1 głos;  

w obecności 17 Członków Rady;  

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 17 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące: 

0 głosów; w obecności 17 Członków Rady;  

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr 

XXXIII/228/2021w sprawie poprawy bezpieczeństwa komunikacyjnego dla mieszkańców 

poprzez uruchomienie linii autobusowej ul. Łokietka pomiędzy ul. Wrocławską a J. 

Wybickiego z wyznaczeniem przystanków pomiędzy ul. Poznańską – Składową a ul. 

Oboźną – zał. nr 4. 

 

Ad 5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych 

do dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 (Projekt Zarządu) 

 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda 

 

Głos zabrali: Marta Wodyńska, Marta Burzyńska, która przedstawiła pozytywną opinię Komisji 

Edukacji oraz p. Paweł Potoczek. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 15 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące: 2 głosy; 

w obecności 17 Członków Rady;  

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr 

XXXIII/229/2021 w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 – zał. nr 5. 

 

Ad 6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie wskazania przedstawiciela Rady Dzielnicy V 

Krowodrza do składu Rady Budżetu Obywatelskiego Miasta Krakowa (Projekt Zarządu) 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda 

 

Głos zabrał Łukasz Mańczyk przedstawiając pozytywną opinię Komisji ds. Budżetu 

Obywatelskiego i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi. 

 

Głos zabrali: p. Mariusz Bembenek, Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, p. Marta 

Burzyńska. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 16 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące: 1 głos; 

w obecności 17 Członków Rady;  

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr 

XXXIII/230/2021 w sprawie wskazania przedstawiciela Rady Dzielnicy V Krowodrza do 

składu Rady Budżetu Obywatelskiego Miasta Krakowa – zał. nr 6. 

 

 

 



Ad. 7. Sprawy bieżące. 

1. Przewodniczący Rady Dzielnicy p. Maciej Żmuda: 

- przedstawił sprawę objęcia patronatem projektu #Krowodrza111. Głos w sprawie 

zabrali: Marcin Grega, oraz Wiceprzewodniczący Rady p. Edward Tarczałowicz 

- omówił spotkanie z mieszkańcem w sprawie objęcia przez Radę patronatem 

pilotażowego projektu montażu fotowoltaiki w jednej ze spółdzielni mieszkaniowej na 

terenie Dzielnicy V. 

- przedstawił Uchwałę Zarządu dot. pilotażowego programu budowy zadaszonej ścieżki 

pieszo-rowerowej. Głos zabrali: p. Mariusz Bembenek, p. Agnieszka Wantuch, p. Marta 

Burzyńska. 

2. Radny p. Paweł Potoczek: 

- poruszył sprawę ogrodu różanego przy kapliczce na ul. Mazowieckiej. Głos zabrał  

p. Marcin Grega oraz Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

3. Radna p. Marzena Kopeć: 

- poprosiła o interwencję w sprawie samochodów, które pomimo nakazu ograniczenia 

szybkości poruszania się, w znacznym stopniu przekraczają bezpieczną prędkość. Głos 

zabrał p. Tomasz Friediger, Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, p. Paweł Potoczek, 

p. Marta Wodyńska, która zaproponowała wystąpienie do Policji  

o udostępnienie danych dotyczących miejsc, w których odnotowuje największą ilość 

zdarzeń drogowych w okolicy przejść dla pieszych. Następnie głos zabrali:  

p. Mariusz Bembenek, p. Marta Burzyńska, p. Tomasz Friediger. 

- zapytała o stan sprawy budowy wybiegu dla psów. Odpowiedzi udzielił 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. Gos zabrali: p. Marta Wodyńska, p. Mariusz 

Bembenek, p. Tomasz Friediger, Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

4. Radny p. Tomasz Friediger: 

- poruszył sprawę oświetlenia przejść dla pieszych na terenie Dzielnicy. Głos zabrał 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, który zaproponował wskazywanie miejsc 

niebezpiecznych, wymagających doświetlenia.  
 

Ad 8. Oświadczenia i Komunikaty. 

 

1. Radna p. Agnieszka Wantuch poinformowała o wycince drzew przy ul. Jana Buszka  

w ramach prac związanych z poszerzaniem drogi. Głos zabrał Przewodniczący Rady  

p. Maciej Żmuda. 

3. Przewodniczący Rady poinformował o zaproszeniu inwestora dążącego do budowy przy ul. 

Bytomskiej na najbliższe posiedzenie Komisji Architektury, Budownictwa i Urbanistyki celem 

omówienia uwag do procedowanego projektu mpzp obszaru „Kazimierza Wielkiego”. Głos 

zabrał Przewodniczący Komisji p. Paweł Potoczek, p. Marzena Kopeć 

 

Ad 9. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda podziękował członkom Rady za udział w XXXIII sesji 

Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

Wobec wyczerpania porządku obrad XXXIII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza prowadzący  

p. Maciej Żmuda zamknął posiedzenie o godz. 20.05. 

 

       Przewodniczący  

    Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

 

                 Maciej Żmuda 
 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Kulig 

 


